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بازدید مدیرعامل بانک ملی ایران 
از فرآیند ارزیابی پذیرفته شدگان 

آزمون استخدامی 1402

مدیرعامل بانک ملی ایران به همراه تنی چند از 
اعضای هیأت مدیره، هیأت عامل، معاونین و دیگر 
مدیران ارشد بانک از فرآیند ارزیابی پذیرفته شدگان 
سرمایه  اداره  در   1402 سال  استخدامی  آزمون 

انسانی بانک بازدید کرد. 
به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، دکتر 
ابوالفضل نجارزاده از روند برگزاری مصاحبه های 
استخدامی پذیرفته شدگان دیدن کرد و از نزدیک 
در جریان نحوه برگزاری این مصاحبه ها قرار گرفت. 
مدیرعامل بانک ملی ایران همچنین در این بازدید 
با تأکید بر اینکه آینده بانک توسط این افراد رقم 
بر  نیروها  انتخاب  برای  توصیه هایی  می خورد، 
اساس شایسته محوری ارائه و برای افراد پذیرفته 
شده در فرآیند ارزیابی استخدامی آرزوی موفقیت 

کرد.
بانک  استخدامی  آزمون  در  پذیرفته شدگان 
و  روان شناختی  مصاحبه  مرحله  در  هم اکنون 
با  آشنایی  تحلیلی،  تفکر  آزمون  رفتارشناسی، 

گزینش و ... قرار دارند.
مدیرعامل بانک ملی ایران همچنین از بخش های 
مختلف اداره سرمایه انسانی بانک از قبیل گروه 
کارشناسان آمار و مدیریت سامانه HRM، تأمین 
نیرو، ارزشیابی عملکرد، انتصاب و ارتقاء و... نیز 

بازدید نمود.

انعقاد تفاهم نامه صدور ضمانت نامه 
الکترونیک بین بانک توسعه تعاون 
و صندوق ضمانت سرمایه گذاری 

تعاون 

با حضور معاون تعاون وزارت تعاون کار و رفاه 
اجتماعی، بانک توسعه تعاون و صندوق ضمانت 
سرمایه گذاری تعاون در راستای الکترونیکی نمودن 
همکاری  نامه  تفاهم  ضمانت نامه  صدور  فرآیند 

امضا نمودند. 
مسکنی معاون تعاون وزارت تعاون کار و رفاه 
در  بانک  گفت:عملکرد  مراسم  این  در  اجتماعی 
دوره سال 1401 روبه رشد و بهبودی بوده است و 
بسیاری از مسائل بانک با تصمیمات راهبردی و 
اجرای صحیح حل شده است و این انتظار وجود 
دارد تا بانک با اجرای برنامه های تحولی و مبتنی بر 
بانکداری دیجیتال و هوشمندسازی فرآیندها بتواند 
با چابکی بیشتر سرعت و کیفیت خدمات به بخش 

تعاون را افزایش دهد.
وی افزود: دو خط اعتباری 20 و 30 هزار میلیارد 
و  بانک  تعاون،  معاونت  همکاری  با  نیز  ریالی 
و  ها  تعاونی  از  حمایت  برای  ضمانت  صندوق 
گرهگشایی از موانع توسعه تعاونی ها اختصاص 
یافته که خط اول تا حد زیادی اجرایی شد و مراحل 
اجرایی خط دوم نیز با اطلاع رسانی به کلیه تعاونی 
محمد  مراسم  ادامه  است.در  انجام  حال  در  ها 
شیخ حسینی مدیر عامل بانک توسعه تعاون و 
البرز محمدی مدیر عامل صندوق ضمانت سرمایه 
هفته  و  دولت  هفته  با  همزمان  تعاون  گذاری 
تعاون تفاهم نامه ای را امضا نمودند که بر اساس 
آن فرآیندهای موجود جهت صدور ضمانت نامه 
میان بانک و صندوق به صورت الکترونیک انجام 

می شود.
بانک توسعه تعاون و صندوق ضمانت سرمایه 
گذاری تعاون به عنوان دو نهاد تخصصی بخش 
تعاون در اجرایی نمودن برنامه های بخش تعاون 
نقش دارند و امضای دو تفاهم نامه سه جانبه 20 
و 30 هزار میلیارد ریالی میان معاونت تعاون، بانک 
و صندوق جهت پرداخت تسهیلات به تعاونگران 
فعالیت های  از  حمایت  و  زدایی  مانع  جهت 
شرکت های تعاونی از مهمترین محورهای همکاری 

میان طرفین است.

از سوی بانک رفاه کارگران
فروش اوراق گواهی سپرده 

مدت دار ویژه سرمایه گذاری )عام( 
تمدید شد

بانک رفاه کارگران از تمدید فروش اوراق گواهی 
سپرده مدت دار ویژه سرمایه گذاری )عام( این بانک 

خبر داد.
به گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران، دوره 
فروش این اوراق تا 28 اسفند ماه سال جاری تمدید 
شد.   بر اساس این گزارش، این اوراق معاف از 
مالیات، با نام و با سررسید یک ساله، به فروش 
می رسد.  نرخ سود علی الحساب سالیانه این اوراق 
21.5 درصد و نرخ بازخرید گواهی سپرده قبل از 
سررسید 5 درصد است.  حداقل مبلغ فروش اوراق 
نیز ده میلیون ریال تعیین شده است.  علاقه مندان 
به خرید این اوراق می توانند برای کسب اطلاعات 
بیشتر به شعب بانک رفاه کارگران در سراسر کشور 
مراجعه و یا با مرکز ارتباط با مشتریان این بانک 

)فراد( به شماره 8525 -021 تماس حاصل کنند. 

به مناسبت هفته دولت
پنجمین نیروگاه خورشیدی غدیر با 

مشارکت بانک توسعه صادرات ایران 
افتتاح شد 

با  همزمان  غدیر،  خورشیدی  نیروگاه  پنجمین 
و  میلیون  چهار  مالی  مشارکت  با  دولت،  هفته 
سیصد هزار یورویی بانک توسعه صادرات ایران و با 
حضور دکتر نقش معاون هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری اصفهان، دکتر طغیانی نماینده مردم 
از  اصفهان در مجلس شورای اسلامی و جمعی 

مدیران ارشد دولتی افتتاح شد.
نیوز، رضا ساعدی فر معاون  اگزیم  به گزارش 
حاشیه  در  ایران  توسعه صادرات  بانک  اعتبارات 
بهره برداری  با  نیروگاه،گفت:  این  افتتاح  مراسم 
مگاواتی،   10 خورشیدی  نیروگاه  این  از  رسمی 
ظرفیت فعال نیروگاههای خورشیدی هلدینگ برق 

و انرژی غدیر به 50 مگاوات می رسد.
با تاکید بر سیاست دولت سیزدهم مبنی  وی 
توسعه  بانک  یادآور شد:  برق صنایع،  تامین  بر 
صادرات ایران آمادگی دارد در تامین مالی طرحهای 

این حوزه مشارکت داشته باشد.
با  نیروگاه  این  کرد:  تصریح  فر  ساعدی 
سرمایه گذاری بالغ بر 3 هزار میلیارد ریال احداث 
برق  ساعت  کیلووات  میلیون   20 سالانه  و  شده 
خورشیدی تولید و بخش قابل توجهی از برق مورد 
نیاز منطقه کمتر برخوردار جرقویه را تامین میکند.

نیروگاه  این  محیطی  زیست  مزیتهای  به  وی، 
میلیون   20 تولید  با  داشت:  اظهار  و  کرد  اشاره 
نیروگاه  در  خورشیدی  برق  ساعت  کیلووات 
خورشیدی جرقویه 2، طی یک سال شاهد کاهش 
در  صرفه جویی   ،Co2 گاز  تولید  تنی  هزار   10
مصرف آب به میزان 5 میلیون لیتر و صرفه جویی 
در مصرف گاز به میزان 4 میلیون مترمکعب در 
سال خواهیم بود. همچنین در این مراسم نورالهی 
مدیرعامل هلدینگ برق و انرژی غدیر،با اشاره به 
توجه ویژه دولت سیزدهم به توسعه نیروگاه های 
خورشیدی، گفت: نیروگاه جرقویه در زمان خود، 
بزرگترین نیروگاه خورشیدی کشور محسوب می 
شد و این پیشتازی را تا امروز حفظ کرده است. 
نورالهی افزود: در حال حاضر این نیروگاه از 1800 
پنل 500 واتی تشکیل شده که در مقایسه با گذشته 
توان این پنل ها دو برابر شده است. وی، آینده 
صنعت برق را به انرژی های تجدیدپذیر گره خورده 
دانست و گفت: یک نیروگاه 10مگاواتی توان تامین 

برق 4500 تا 5000 خانوار را دارد.
ضمن  غدیر  انرژی  و  برق  هلدینگ  مدیرعامل 
توسعه  بانک  مالی  تامین  موثر  نقش  بر  تاکید 
با  داشت:  اظهار  طرح،  این  در  ایران  صادرات 
حمایت نهادهای مالی می توان ایجاد نیروگاه های 
خورشیدی و مشابه این طرح را در کشور توسعه 
داد. در ادامه این مراسم، دکتر نقش نماینده مردم 
اصفهان در آیین راه اندازی نیروگاه جرقویه2 گفت: 
سالانه در کشور 5 تا 5/۶ درصد رشد مصرف برق 
داریم و این در حالیست که تولید برق همواره از 
این رشد عقبتر بوده است و این نیاز، الزام توسعه 
نیروگاههای برق، به ویژه نیروگاههای تجدیدپذیر را 

روشن می کند.
نقش با بیان اینکه در برنامه هفتم توسعه برای 
تولید 10 تا 12 هزار مگاوات هدف گذاری شده، اظهار 
داشت: دستیابی به این هدف، یک عزم جدی نیاز 
دارد و به ویژه سرمایهگذار با وجود شرایط تورمی 
 کشور، باید ورود به این عرصه را به صرفه بداند.
ترغیب سرمایه  منظور  به  کرد:  نشان  وی خاطر 
گذار، مجلس بحث خرید تضمینی از نیروگاه ها را 

مطرح کرده است.

به گزارش خبر آنلاین، حبس ۹ ماهه آمارها باعث 
شده که هر گونه اعداد و ارقامی که در حوزه مسکن 
شنیده می شود، در حد یک ادعا و بدون سند و آمار 
رسمی باشد؛ آن هم در شرایطی که روایت میدانی 
سخن  ملک  و  اجاره  قیمت  رشد  از  مسکن،  بازار 
می گوید و البته گزارش ها از بخش تولید مسکن نیز 

اطلاعات امیدوارکننده ای را نشان نمی دهد.
کارشناسان و تحلیلگران اقتصادی معتقدند ادامه 
این وضعیت باعث از دست رفتن مرجعیت آماری 
نهادهای رسمی کشور می شود؛ چراکه در تازه ترین 
اقدام در حوزه آماری، شاهد بودیم روز شنبه هفته 
مرکزِ آمار  توسط  تورم  آمار  که  این  جای  به  جاری 
منتشر شود، خبرگزاری تسنیم زودتر از مرکز آمار 
ایران، اطلاعات مربوط به تورم مردادماه را منتشر 
کند. اگرچه امروز مرکز آمار، آخرین اطلاعات مربوط 
یک  این که  اما  کرد،  منتشر  را  مردادماه  تورم  به 
رسانه پیش از مرکز آمار، اطلاعات آماری را منتشر 
کند، بدعتی تازه بوده است.براساس گزارش مرکز 
آمار ایران، در مردادماه 1402 تورم نقطه به نقطه 
به 3۹.8 درصد رسیده که نسبت به ماه قبل، 0.4 
درصد افزایش را نشان می دهد. این عدد حاکی از آن 
است که در ماه های آتی، نرخ تورم کاهشی نخواهد 
بود. البته نرخ تورم سالانه براساس این گزارش، عدد 

4۶.۷ درصد را نشان می دهد.
هزینه ساخت مسکن چقدر افزایش یافت؟ 

اما نکته ای که در این میان در مقابل ادعای سهم 
مطرح  تورم  کاهش  در  مسکن  تولید  درصدی   30
ایران  با استناد به گزارش مرکز آمار  این که  است، 
هزینه  حاضر  حال  در  ساختمانی،  مصالح  درباره 
یافته  افزایش  شدت  به  کشور  در  مسکن  ساخت 

است.
قیمت  شاخص  تغییرات  گزارش،  این  براساس 
مصالح و نهاده های ساختمانی در شهر تهران طی 
 13.4 فصلی  تورم  از  حکایت  امسال  بهار  سه ماه 
درصدی در این بازار دارد و این در حالی است که 
این شاخص در مقایسه با فصل مشابه سال گذشته 

3۹.۷ درصد افزایش یافته است.
داود  این  از  پیش  خصوص،  همین  در  البته 
املاک  مشاوران  اتحادیه  رییس  نایب  بیگی نژاد، 
با اشاره به افزایش هزینه تولید مسکن، نسبت به 
بود.  بازار مسکن هشدار داده  از  خروج سازندگان 
وی گفته بود: در چند سال اخیر این موضوع شدت 
بیشتری پیدا کرده است و در واقع کسانی که قبلا 
وارد بحث تولید مسکن شده بودند، امروز نیستند. 
داود بیگی نژاد  به خبرآنلاین عنوان کرده بود: چند 
عامل در این موضوع دخیل بوده که سازندگان از 
اصلی ترین  شاید  که  شده اند  خارج  مسکن  تولید 
موضوع این باشد که هزینه های تولید مسکن سنگین 
شده است و دیگر، تولید مسکن از توان افراد یا چند 

نفر خارج شده است.
وی متذکر شده بود: در حال حاضر هزینه ها با 
چند سال قبل خیلی متفاوت شده است. شما دقت 
کنید، در نهایت این هزینه ها در قیمت تمام شده 

تاثیر دارد.

نایب رئیس اتحادیه مشاوران املاک عنوان کرده 
بود: اما این که چرا افراد در حالی که یک ساختمان 
گران ساخته می شود، در بخش ساخت وساز مسکن 
باقی نمی مانند، باید گفت به همان نسبت که هزینه 
تولید مسکن افزایش پیدا می کند، وزن قیمتی هم 
سنگین تر می شود. در این شرایط، به همان نسبت 
برای  مراجعه کننده  و  درخواست کننده  و  خواهان 
خرید مسکن کمتر می شود. یعنی خواب سرمایه 

برای تولیدکننده افزایش پیدا می کند.
ییگی نژاد تصریح کرده بود: حالا ما صرفا در جهت 
تولید صحبت کردیم، اما شما می دانید که اگر برای 
یک ساختمانی بخواهیم شرایط تولید را فراهم کنیم، 
مدت زمان طولانی ای می بایست در شهرداری برای 
گرفتن پروانه ساختمانی طی کنیم. این مدت زمانی 
که طول می کشد تا سرمایه گذار به عنوان سازنده 
وارد بحث تولید شود و بتواند در نهایت سرمایه و 

سود خود را استخراج کند، طولانی شده است.
وی گفته بود: چند سالی هم هست که هیچ مشوق 
بانکی تاثیرگذاری نداریم تا کسی که می خواهد یک 
واحد آپارتمانی را بخرد، بتواند از تسهیلات بانکی 
استفاده کند. از سوی دیگر، بعضا در برخی مناطق و 

در یک مقطع زمانی، وام ها بی تاثیر شده است. یعنی 
چه وام را بگیرید و چه نگیرید، تاثیری ندارد، چراکه 

دردی را از شما دوا نمی کند.
مسکن از برنامه ها عقب است

مهدی احمدی، کارشناس سرمایه گذاری و اقتصاد 
به  اشاره  با  خبرگزاری  با  گفت وگو  در  نیز  مسکن 
عقب ماندگی بخش مسکن از تولید، گفته است: 
تولید مسکن از برنامه ای که باید باشد، عقب هستیم 
و اتفاقی خاصی نیفتاده است که حالا تورم را کاهش 

دهد.
وی با ذکر این نکته که بخش مسکن وارد رکود 
رکود  دلیل  یک  است:  کرده  عنوان  شده،  عمیقی 
این است که توان مالی افراد و مصرف کنندگان به 
شدت ریزش کرده است و توان خرید مسکن ندارند. 
مسکن  بازار  در  رکود  شده  باعث  موضوع  همین 
اتفاق بیفتد.این کارشناس سرمایه گذاری و اقتصاد 
مسکن در واکنش به اظهارنظر وزیر راه و شهرسازی 
درباره سهم 30 درصد تولید مسکن در کاهش تورم، 
تصریح کرده است: با توجه به این شرایط، این حرف، 

مستدل و منطقی نیست.
مسکن  تولید  افزایش  ما  این که  بیان  با  احمدی 

بازار  از  نداشتیم و حتی سازندگان در حال خروج 
مسکن هستند، متذکر شده است: من خودم خیلی 
خارج  مسکن  حوزه  از  که  دیده ام  را  سازندگان  از 
شده اند و این موضوع، دلایل مختلفی داشته است.

وی با ذکر این نکته که ثبات قیمتی در حوزه مسکن 
وجود ندارد، گفته است: در حال حاضر بازاری برای 
خرید مسکن وجود ندارد و به این که مسکن یک بازار 
سرمایه ای بوده، کسانی که کار سرمایه ای می کردند، 
از این بازار خارج شدند و مصرف کنندگان نیز توان 
خرید ندارند.این کارشناس مسکن در عین حال بیان 
کرده است: قوانینی هم که وجود دارد، قوانین ضد 
نظام  چه  و  یعنی چه شهرداری ها  است؛  ساخت 
مهندسی، قوانینی را وضع کرده اند که در جهت رشد 
و سرعت تولید مسکن است و مثل یک ترمز برای 

ساخت وساز عمل می کند.
احمدی تصریح کرده است: همین موضوع باعث 
شده که کسانی که انبوه ساز بودند یا کار ساخت 
با  شده اند.وی  سرخورده  می دهند،  انجام  مسکن 
اشاره به افزایش ساخت مسکن، متذکر شده است: 
درصد   40 تا   30 حداقل  امسال  می کنم  فکر  من 

افزایش هزینه ساخت مسکن را داشتیم.

بورس تهران روز یکشنبه 5 اردیبهشت 1402 را با نقشه سبزرنگ 
از 58 هزار  با رشد بیش  توانست  سپری کرد و شاخص کل بورس 
کل  معاملات  بگذارد.ارزش  سر  پشت  را  میلیونی   2 کانال  واحدی، 
بازار سرمایه در حالی به 14 هزار و ۷82 میلیارد تومان رسید که ارزش 
معاملات خرد نیز افزایش 31 درصدی داشت و به رقم ۷ هزار و 5۷3 
میلیارد تومان رسید.روز یکشنبه شاهد بازگشت صف های خرید به 
بورس بودیم؛ به طوری که مقابل 110 نماد صف خرید تشکیل شد و ۶1 

نماد با صف فروش مواجه بودند.
سیگنال مثبت وزیر اقتصاد به بورس

به  واکنش  در  بورس  سبز  یکپارچه  نقشه  کارشناسان،  اعتقاد  به 
صحبت های خاندوزی، وزیر اقتصاد است. او در روز شنبه خبر از اعلام 
بسته اخبار مثبت برای صنایع بازار سهام داد و گفت: »جمع بندی نهایی 
بین وزارتخانه های نفت و صمت که با صنایع بورسی مرتبط هستند 
انجام شده و وضعیت فولادی ها و پتروشیمی ها بررسی شد. اتفاق نظر 
روی یک بسته پیشنهادی است که من به شخصه خوش بین هستم تا 
روز یکشنبه اخبار خوب آن ارائه خواهد شد.«اما سوال این است که آیا 

نقشه یکپارچه سبز بازار سرمایه در روز های آینده نیز تکرار خواهد شد؟
صعود شاخص کل به مرز جدید

همایون دارابی، کارشناس بازار سرمایه در این رابطه به اقتصاد 24 
گفت: مدت طولانی است که شاخص کل بورس تهران حول و حوش 
با خبر های  دو میلیون واحد در حال نوسان است و هرازچندگاهی 
مثبت، این مرز را پشت سر می گذارد و در مقابل با خبر های منفی این 
مرز را ترک می کند.وی افزود: شاخص کل بورس روز یکشنبه 5 شهریور 
ماه 1402 نیز با رشد 58 هزار واحدی معادل 3 درصد موفق شد مرز دو 

میلیون واحدی را فتح کند.
بورس در محاصره اخبار مثبت قرار گرفت

به گفته این کارشناس بازار سرمایه، عبور شاخص کل بورس از مرز 
دو میلیون واحدی و قرار گرفتن در ارتفاع 2 میلیون و 51 هزار و 48۹ 
واحدی به دلیل خبر های مثبت است. دارابی با بیان اینکه فعلا بورس 
در محاصره خبر های مثبت است، ادامه داد: به هر حال خبر ها فعلا 
مثبت است. حمایت هایی که صورت می گیرد، امیدوارکننده است و 

امیدواریم که بورس تهران بتواند رشد کند.
استقبال بورس تهران از گزارش های مثبت شرکت ها

این کارشناس بازار سرمایه با اشاره به انتشار گزارش های ۶ ماهه 
شرکت ها گفت: گزارش های ۶ ماهه ای که در مردادماه منتشر شد، 
گزارش های خوبی بود و به نظر می رسد گزارش های ۶ ماهه شرکت ها 
که آخر شهریور ماه منتشر خواهد شد مطلوب باشد.دارابی اظهار کرد: 
امیدواریم گزارش های شهریور شرکت ها نیز خوب باشد و نیمه اول سال 

را با گزارش های مثبت به پایان برسانیم.
رشد شاخص کل بورس در روز های آینده ادامه دارد؟

این کارشناس بازار سرمایه در پاسخ به سوال اقتصاد 24 مبنی بر 

اینکه آیا رشد شاخص کل بورس در روز های آینده نیز ادامه دارد؟ 
گفت: به نظر می رسد فعلا شاخص کل بورس تهران تمایل دارد در 
سطح بالای دو میلیون واحدی بماند مگر اینکه خبر منفی مخابره 

شود.
صادراتی  ارز  نرخ  تغییر  مورد  در  خبر ها  طرفی،  از  افزود:  دارابی 
شرکت ها تا حدودی به نفع بازار شد؛ به عبارت دیگر بخش بیشتری 
بازار  این موضوع  ارز 28500 تومانی جدا می شوند.  از  از محصولات 
شرکت های صادراتی را برای فروش ارزشان بهتر خواهد کرد و می تواند 

به شرکت ها کمک کند.
اثر منفی افزایش نرخ خوراک پتروشیمی ها خنثی می شود؟

این کارشناس بازار سرمایه با بیان اینکه دولت تغییری در نرخ خوراک 
پتروشیمی ها با توجه به محدودیت های بودجه ای نخواهد داد، گفت: 
اما دولت می تواند در بسته جدیدی که از سوی وزیر اقتصاد اعلام 
شده، با تغییر ارز صادراتی پتروشیمی ها، فشاری که به این شرکت ها 
وارد می شود را جبران کند. دارابی در تشریح این موضوع گفت: خوراک 
دو فاکتور دارد: یکی رقم خوراک و دیگری نرخ ارزی که شرکت ها دلار 
صادراتی شان را با آن تسعیر می کنند. اگر نرخ تسعیر افزایش پیدا کند 

اثر منفی افزایش قیمت خوراک را می تواند خنثی کند.
رشد بورس به شرط ها و شروط ها

این کارشناس بازار سرمایه با بیان اینکه احتمالا روند رشد شاخص 
برای  ولی  ادامه خواهد داشت، گفت:  آینده  روز های  در  بورس  کل 
اینکه شاخص کل بورس به مقدار قابل ملاحظه ای رشد کند و به رکورد 

اردیبهشت ماه برسد، نیازمند اخبار خوب بیشتری است.
دارابی در پایان خاطرنشان کرد: شاخص کل بورس در حال حاضر 

نوسانی شده و جلوتر از کف قابل شناسایی شده حرکت کرده است.

واکنش ها به یک ادعا؛ تولید مسکن سهم ۳0 درصدی در کاهش تورم داشته است؟

وش مسکنی خ تورم به ر کاهش نر
یک کارشناس در واکنش به اظهارنظر وزیر راه و شهرسازی درباره سهم 30 درصد تولید مسکن در کاهش تورم، گفته: این حرف، مستدل و منطقی نیست؛ 
ما با افزایش تولید مسکن نداشتیم و حتی سازندگان در حال خروج از بازار مسکن هستند. این در حالی است که وزیر راه و شهرسازی در تازه ترین اظهارنظر 
مدعی شده است که تولید مسکن سهم 30 درصدی در کاهش تورم داشته است. این ادعا در حالی است که از دی ماه سال گذشته انتشار هر گونه آمار در 

حوزه مسکن متوقف شده و دولت دست به پنهان کاری در حوزه آمار مسکن زده است.

وشیمی ها در بورس رشد انفجاری شاخص بورس تهران در راه است؟ خ خوراک پتر  خنثی سازی اثر منفی نر

تغییرات 
شاخص 

قیمت مصالح 
و نهاده های 

ساختمانی در 
شهر تهران 

طی سه ماه بهار 
امسال حکایت 
از تورم فصلی 
1۳.4 درصدی 

در این بازار 
دارد و این در 

حالی است که 
این شاخص در 
مقایسه با فصل 

مشابه سال 
گذشته ۳۹.7 

درصد افزایش 
یافته است

 مدیرعامل بانک صادرات ایران از همراهی، همگامی و هم افزایی این بانک و بیمه 
سرمد خبر داد.

به گزارش روابط عمومی بانک صادرات ایران، آیین افتتاح ساختمان مرکزی شرکت 
بیمه سرمد به نام ساختمان »سردار سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی« صبح شنبه 
4 شهریور 1402 با حضور مدیرعامل بانک صادرات ایران، رئیس کل بیمه مرکزی، 
عامل  مدیران  بیمه،  صنعت  سندیکای  دبیرکل  سرمد،  بیمه  شرکت  مدیرعامل 

شرکت های بیمه، برگزار شد.
معاون  که  مراسم  این  در  ایران  صادرات  بانک  مدیرعامل  ایمانی،  سیدضیاء 
سرمایه گذاری و امور شرکت ها، معاون سرمایه های انسانی، رئیس مرکز حراست و 
حفاظت و مدیر امور حوزه مدیریت و ارتباطات این بانک نیز حضور داشتند، ضمن 
تبریک هفته دولت و تسلیت شهادت رجایی و باهنر و تشکر از تلاش های انجام 
شده برای ارتقای کمی و کیفی شرکت بیمه سرمد، نامگذاری این ساختمان به نام 
شهید حاج قاسم سلیمانی را مایه خیر و برکت برای این شرکت دانست. ایمانی با 
اشاره به اهمیت دو صنعت بیمه و بانکداری در ارایه خدمت به مردم، اظهار کرد: 
برخی بانک ها علی رغم تمایل به داشتن شرکت بیمه از آن محروم هستند. این در 
حالی است که بانک صادرات ایران مجموعه بیمه سرمد را دارد و از همین رو، با 
هم افزایی این دو مجموعه بانکی و بیمه ای انتظار می رود، خدمات ارزشمندتری به 
مردم ارایه شود و رفاه بیشتری را برای آنها به همراه آورد. او با اشاره به آشنایی خود با 
صنعت بیمه اظهار کرد: در بدو ورود به بانک صادرات ایران، با توجه به وجود برخی 
کاستی ها در بیمه سرمد، به عنوان سهامدار اصلی، حمایت و تقویت این بیمه را در 
دستور کار خود قرار دادیم و تا اندازه ای که در توان بانک بود، بیمه سرمد را به عنوان 
یک مرکز خدمات رسانی به مردم، تقویت کردیم. ایمانی با تاکید بر همراهی، همگامی 
و هم افزایی بانک صادرات ایران و بیمه سرمد تصریح کرد: هم اینک، پیوند موثر میان 

این دو مجموعه برقرار شده و همکاری های دوجانبه آنها از نزدیک دنبال می شود. او 
با اشاره به شبکه گسترده بانک صادرات ایران در داخل و خارج از کشور، از مدیران 
شرکت بیمه سرمد خواست تا همکاری مشترک بانک صادرات ایران و بیمه سرمد به 
حوزه بین الملل نیز تسری یابد. مدیرعامل بانک صادرات ایران همچنین با اشاره به 
ظرفیت گسترده نیروی انسانی شاغل و بازنشسته این بانک و وجود برخی انتقادات 
ابراز امیدواری کرد، شرکت بیمه سرمد، آنچنان که در  به خدمات بیمه سرمد، 
زمینه های مدیریت هزینه ها، افزایش بهره وری نیروی انسانی و اصلاح پرتفوی خود 
موفق بوده است، در بخش ارتقای کیفیت خدمات به همکاران شاغل و بازنشسته 

بانک صادرات ایران و ارایه خدمات شایسته به آنها نیز موفق باشد. 
صعود همه شاخص های صنعت بیمه

مجید بهزادپور، رئیس کل بیمه مرکزی نیز در این مراسم با اعلام این که تمام 
شاخص های صنعت بیمه در سال جاری به طور چشمگیری رشد یافته اند، اظهار 
کرد: اگر چه بخشی از این رشد به علت افزایش نرخ تورم است، اما با تعدیل نرخ 

تورم و با قیمت های سال 13۹5، رشد 3.04 درصدی را شاهد هستیم.
او با اعلام اینکه فروش صنعت بیمه در سال گذشته 1۷5 هزار میلیارد تومان 
بوده است، گفت: تعداد قراردادهای این میزان فروش، ۷4 میلیون فقره بوده و 
این در حالی است که صنعت بیمه در سال گذشته به ۷0 میلیون فقره قرارداد، 
خسارت پرداخت کرده است. انگاره ای در اذهان شکل گرفته که صنعت بیمه به 
هنگام پرداخت خسارت، امساک می کند، اما وقتی از ۷4 میلیون قرارداد به ۷0 
میلیون قرارداد خسارت پرداخت شده است، مشخص است که این صنعت به هنگام 

پرداخت خسارت نیز کوتاهی نکرده و نخواهد کرد.
او با بیان این که صنعت بیمه بیشترین تماس را با مردم دارد، از رشد 24.5 
از  داد و گفت: غیر  بیمه ها در سال گذشته خبر  درصدی خدمات غیرحضوری 

خدمات بیمه ای، در سایر بخش ها از جمله بیمه عمر، بیمه تکمیلی و... شاهد رشد 
قابل توجهی بوده ایم به گونه ای که پوشش بیمه عمر از 28 میلیون نفر به 30 میلیون 

نفر و پوشش بیمه تکمیلی از 1۷ میلیون نفر به 20 میلیون نفر رسیده است.
 الگویی برای آینده

رئیس بیمه مرکزی شرط تداوم موفقیت های صنعت بیمه را ابداع و به کارگیری 
الگوهای جدید عنوان کرد و گفت: یکی از الگوهای جدید، همکاری میان بانک 
صادرات ایران و بیمه سرمد است. این الگو را می توانیم شفاف تر کرده و حرکت 

جدی تری را پی ریزی کنیم تا در آینده مبنای همکاری های مشابه قرار گیرد. 
او نبود بیمه های اعتباری و بیمه پول را یکی از نقاط ضعف صنعت بیمه برشمرد 
و گفت: بیمه سرمد می تواند خدمات و محصولات جدیدی را طراحی کند تا مردم 

بتوانند بهره بیشتری از همکاری بانک صادرات ایران و بیمه سرمد داشته باشند.
بهزادپور در پایان آمادگی صنعت بیمه را برای همکاری های عمیق تر و وسیع تر با 

بانک صادرات ایران با هدف تلطیف بیشتر فضای اقتصادی کشور اعلام کرد.
 بیمه سرمد، سرآمد شود

سیدمحمد کریمی، دبیرکل سندیکای صنعت بیمه نیز در مراسم افتتاح ساختمان 
مرکزی شرکت بیمه سرمد با تمجید از توانایی ها و تلاش های مدیرعامل شرکت بیمه 
سرمد و همچنین تیم مدیریتی این شرکت اظهار کرد: از زمان استقرار این تیم، روند 
شاخص ها در این شرکت رو به افزایش است و امیدواریم که با این روند، نقصان های 
گذشته جبران شود.  او با اشاره به خیز بسیار مناسب شرکت بیمه سرمد در دوره 
جدید از رئیس کل بیمه مرکزی خواست تا ارزش ریالی ساختمان جدید ستاد مرکزی 
این بیمه در زمره دارایی آن محسوب شود تا سطح توانگری بیمه سرمد افزایش یابد.
کریمی ابراز امیدواری کرد، با مساعدت های بیمه مرکزی، شرایط بیمه سرمد، 

سرآمد شود.

 خیز سرمد برای ثبت سرمایه 1000 میلیارد تومانی
سیدمحمدمهدی بهشتی نژاد، مدیرعامل شرکت بیمه سرمد نیز در این مراسم با 
ارایه گزارشی درباره علل خرید ساختمان جدید ستاد مرکزی اظهار کرد: این ساختمان 
در 22 آذر سال گذشته خریداری شده است تا ستاد مرکزی از حالت پراکنده در شهر 
بزرگ تهران خارج و تجمیع شود و هم اینک 250 نفر از همکاران بیمه سرمد در این 
ساختمان فعالیت دارند. وی افزود: با خرید این ساختمان، ضمن کاهش هزینه ها، 
نسبت به توانگری شرکت نیز اقدام شده است. به گونه ای که ارزش این ساختمان، 

در ارزش گذاری رسمی جدید به 1100 میلیارد تومان افزایش یافته است.
مدیرعامل شرکت بیمه سرمد با اشاره به روند افزایش سرمایه این بیمه، خبر داد 
که تا پایان پاییز سال جاری، سرمایه این شرکت از ۶۷۶ میلیارد تومان به 1000 میلیارد 

تومان افزایش خواهد یافت.
بهشتی نژاد همچنین با اشاره به اصلاح پرتفوی و افزایش بهره وری نیروی انسانی 
در شرکت بیمه سرمد گفت: در حالی که طی سال گذشته 2۹ میلیارد تومان سود 
برای شرکت شناسایی شده بود، در سه ماهه سال 1402 موفق به تحقق 28 میلیارد 

تومان سود شده ایم. 

در آیین افتتاح ساختمان مرکزی شرکت بیمه سرمد عنوان شد
پیوند بانک صادرات ایران و بیمه سرمد، الگویی برای آینده


